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Agendapunt 5 

Eindejaar voorstellen: totaal onbegrijpelijke presentatie 

Voorstel 1: tegenvaller 50k Duinwijckweg riool. Last minute aangebrachte kiss 
and ride strook hockeyclub. Hoe kan dat? Zoiets weet je toch van tevoren als je 
daar aan de gang gaat? 

Voorstel 2: terugstorten geld Montessori en BSV. Terugstorten: wanneer? Is 
dat geld in kas?  

Voorstel 4: allerlei posten. Wat valt op: 

 Energiekosten vallen EUR 500k tegen. Waar zit hem dat in?  
Welke gebouwen, want gemeentehuis is kostenneutraal toch?  
Waarom wordt er 50k uit de egalisatievoorziening riolering gehaald? 

 Noodopvang Oekraïners. EUR: 671k  
Vraag: wanneer krijgen we dat geld van het Rijk en is dat zeker?  
Vraag wat na 1 december? Stopt het Rijk dan?  
Wat doen we na 1 juli 2023 als Oekraïners weg moeten uit Park 
Vogelenzang? Wat is het plan? 

 Rioolexploitatie, EUR 190k lagere lasten.  
Hoe is dit verwerkt in de aanslag rioolheffing voor de inwoners? 

 Wat is de datum van de eindafrekening gladheidsbestrijding 2021? 
Waarom is dat niet meegenomen in de cijfers 2021? 

 OZB: - EUR 280k Bij de vaststelling van de tarieven OZB 2022 in de raad 
van 16 december 2021 is met een geschatte waardeontwikkeling van 
woningen over de periode 1-1-2020 en 1-1-2021 rekening gehouden met 
een stijging van 11%. Achteraf is gebleken dat de definitieve 
waardeontwikkeling lager is uitgevallen (+7,9%) waardoor de tarieven te 
laag zijn vastgesteld en de opbrengst van de geraamde OZB-opbrengst 
niet wordt gehaald. Hoe kan dat? Welke prognose wordt gehanteerd?  

 

Voorstel 5 en 6: EUR 1.240 WMO meer uitgaven, waarvan 450k voor 
Jeugdhulp. We moeten dit beter beheersen. Er moet een kostenplafond komen 
wat ons betreft tenzij we het geld krijgen van het Rijk. Hoe zit dat? 

Hoe zit het met de aanbesteding? Komt dit voor 1 januari rond en zo niet wat 
zijn de gevolgen? 

 

Investeringen: tussen de 15 en 20 miljoen. 

Vraag: bent u bereid tot heroverwegen Montessori college bijv. en SAB? 
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Vraag: gaat u kredieten beschikbaar stellen en geld uitgeven voor sport en 
kantine enz. Vitaal Vogelenzang voordat er met de bouw wordt begonnen, 
voordat het geld binnen is van dat project? Hoe wilt u dat financieren? Wordt de 
verkoopsom in één keer verkregen of in stappen en kunt u daar de termijn bij 
geven? Wat is het risico dat het project niet van de grond komt, zie nieuws 
(nieuwe bouwprojecten stagneren) en wij hebben het geld al uitgegeven?  

Scholen: Bent u bereid bekostigingsplafond voor te leggen aan de raad? 

Scholen investeringen: Voorbereiding en uitbreiding Montessori College 
Aerdenhout: EUR 2,4 miljoen. Daar zijn wij op tegen. Bloemendaal kan dit niet 
opbrengen. We hebben dat al toegelicht bij de begroting. Wij willen een 
bekostigingsplafond en meer regie.  

EUR 1 miljoen voor SAB plus meerkosten gymzaal Tijo van Eeghenschool. 
Herbezinning nodig. We hebben het geld niet. Bent u daartoe bereid? 

Vraag: financiering van investeringen, betekent dit extra leningen alleen al 
hieruit van EUR 16 miljoen? Rentelasten? 

Vraag: Het totaalbedrag aan niet berekende BTW Vitaal Vogelenzang (kantine 
en sport) is EUR 1 mio, hoe kan dit nu vergeten zijn? Dit is toch een standaard 
post? Wat klopt er nog meer niet aan de financiële boekhouding, dat vragen wij 
ons af. 

 


